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J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
Készült a Szentistváni Közös Önkormányzati Hivatal tanácskozó termében a Képviselı-testület 
2013. február 28. napján megtartott nyilvános ülésérıl. 
 
 
Rendeletek: Tárgya: 
2/2013.(III.1.) az önkormányzat 2013. évi költségvetésérıl 
3/2013.(III.1.) az önkormányzat 2012. évi költségvetésérıl szóló, 3/2012.(II.23.) 

rendeletének módosításáról 
4/2013.(III.1.) a szociális igazgatásról és ellátásokról szóló 4/2009.(III.23.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
5/2013.(III.1.) az egészségügyi alapellátás körzeteinek meghatározásáról 
 
 
Határozatok: Tárgya: 
9/2013.(II.28.) jogi képviselı megbízása a MÁK vizsgálat kapcsán 
10/2013.(II.28.) Szentistván Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kötött megállapodás 

felülvizsgálata 
11/2013.(II.28.) Civil szervezetek 2013. évi támogatása 
 
A jegyzıkönyv vezetése 18. oldaltól 29. oldalig folyamatos számozással történik. 
 
 
Napirendi pontok: 
 

1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekrıl, tett intézkedésekrıl. 
     Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
2. Javaslat az önkormányzat 2013. évi költségvetési rendeletének megalkotására 
     Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
3. Javaslat az önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletének módosítására. 
     Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
4. Javaslat a Szentistván Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kötött megállapodás szükség 

szerinti felülvizsgálatára. 
     Elıterjesztı: Koncz József polgármester, Burai Jenı RNÖ elnök 
 
5. Javaslat a szociális igazgatásról és ellátásokról szóló önkormányzati rendelet  
     módosítására. 
     Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
6. Javaslat az egészségügyi alapellátás körzeteinek meghatározásáról szóló rendelet  
     megalkotására 
     Elıterjesztı: dr. Pusztai-Csató Adrienn jegyzı 
 
7.  Indítványok, javaslatok 
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Jelen vannak: 
 
Koncz József polgármester elnökletével, 
Aranyosi Imre képviselı, 
Baranyi Katalin képviselı 
dr. Béres Imre Sándor képviselı 
Dobóné Koncz Judit képviselı 
Kiss Lajos képviselı, 
Ördög Jakab képviselı. 
 
Tanácskozási joggal meghívottként: 
dr. Pusztai-Csató Adrienn jegyzı 
Galambos Lajosné óvodavezetı 
Burai Jenı RNÖ elnök, 
Nyeste Józsefné bizottsági tag, 
Járóka Tamás bizottsági tag, 
Aranyosi Istvánné gazdálkodási fıtanácsos 
 
Továbbá: 
Burai Krisztián RNÖ elnökhelyettes 
 
I.  NAPIREND  ELİTT: 
 
Koncz József polgármester: Köszöntöm a megjelenteket. A jelenlévı képviselıi létszám 7 fı. 
Megállapítom, hogy az ülés határozatképes, az ülést megnyitom. 
 
Jegyzıkönyv vezetésével megbízom Juhászné Sánta Zsuzsanna köztisztviselıt. 
Jegyzıkönyv hitelesítésére felkérem Baranyi Katalin és Dobóné Koncz Judit képviselıket. 
 
Elıterjesztést teszek az ülés napirendjére, kérem a Képviselı-testületet az elıterjesztés 
elfogadására.  
 
A Képviselı-testület az elıterjesztett napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta. 
 
II. NAPIREND TÁRGYALÁSA: 
 
1. Napirendi pont:  
Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekrıl, tett intézkedésekrıl. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
Koncz József polgármester:  
Részt vettem az egycélú rekultivációs társulás ülésén, majd itt Szentistvánon sor került egy 
egyeztetésre, munkaterület átadásra. Csak megjegyzem, hogy egy idıben elláttam a társulás 
elnöki feladatait, az elnök akadályoztatása miatt. Amennyiben az idıjárás engedi, megkezdıdnek 
a rekultivációs munkálatok Szentistvánon is. A rekultivált terület tisztaságának megırzése lesz 
majd komoly feladat.  
Sokan részt vettünk a matyóság ünnepén. Mindannyian tudjuk, hogy a matyóság a világörökség 
része lett. Nehezményeztük, hogy a 3 matyó település kevésbé van hangsúlyozva a világörökség 
kapcsán. Ennek érdekében a 3 település polgármesterei egy egyeztetı találkozáson vettünk részt. 
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Eredménye, hogy a kocsonya fesztiválon a három település együtt lépett fel, sajnos elég sok 
szervezési probléma volt a rendezvényen.  
A napokban megtartotta szokásos év eleji látogatását a Rendırkapitány. Tájékoztatott a bőnügyi 
helyzetrıl. Fı téma a kamerarendszer kiépítése volt. Továbbra is probléma, hogy csak 24 órás 
felügyelet mellett mőködtethetı a rendszer. Akadály, hogy csak 7 település pályázott a 
megvalósításra, így a kistérségi szintő kiépítés külön tárgyalást igényelne. Terv szerint a 
Polgárır irodában lesz a központ. Eddig tárgyalásaink alapján új technikai módszerrel kerülne 
kiépítésre, ennek érdekében tárgyalások vannak a Digi Kft.-vel a kábel tv hálózatra történı 
rácsatlakozás érdekében. Ha erre lehetıség lesz, számtalan kamera elhelyezhetı. Jelen 
idıszakban 16 kamerára tervezzük a központot. A nyertes pályázatban 4 kamera kiépítésérıl 
szól. Remélem, ez javítani fog a jelenlegi bőnügyi statisztikán. Arról is tájékoztatott kapitány úr, 
hogy növekedett a Mezıkeresztesi rendırırs állományi létszáma. Ezzel az állománnyal 24 órás 
szolgálatot tudnak teljesíteni. A találkozáskor megerısítettük, hogy amennyiben Szentistván 
településen alkalmas, állandó körzeti megbízott biztosítására nyílik lehetıség, az önkormányzat 
szolgálati lakást biztosit.  
Rengeteg megbeszélésen és tájékoztatáson vettem részt a startmunka tervezéséhez. Március 1-tıl 
18 fıvel indul a mezıgazdasági és az értékteremtı program. A többi program egy héttel késıbb, 
21 fıvel. Változás a növénytermesztés, ahol az oktatást is vállalni kell. Kedvezı, hogy rövidebb 
munkaszerzıdés is köthetı. A saját szervezésben történı foglalkoztatás remélem hatékonyabb 
lesz, mint a kistérségi szervezés volt. Nagy feladatot jelent. Közfoglalkoztatás szervezı 
alkalmazására is nyílik lehetıség, melyet vállaltunk.  
Korábban már tájékoztattam a testületet a Kincstári ellenırzésrıl. Megkaptuk a vizsgálati 
jegyzıkönyvet, mely szerint visszafizetési kötelezettség került megállapításra 84 millió Ft-ban. 
Felhatalmazást kaptam arra, hogy segítség kérés érdekében tárgyaljak államtitkár úrral, mely 
találkozóra már elsı alkalommal sor került. Véleményeltéréssel küldjük vissza a jegyzıkönyvet. 
Amennyiben az eljárás kapcsán meghozandó határozat visszafizetési kötelezettséget ír elı, 
fellebbezéssel kívánunk élni. Jelen ülésen a jogi út igénybevételére kérek felhatalmazást a 
testülettıl az ügyvédi iroda idıben történı kiválasztása érdekében.  
Tájékoztatom a testületet, hogy az óvodában lévı lakásbérleti jogviszonyát a Szentistváni Mg. 
Zrt. felmondta, illetve a Rákóczi u. 36. szám alatti lakás bérlıje is bejelentette a bérleti szerzıdés 
felmondását. 
 
Ördög Jakab képviselı: Van-e ebben állásfoglalás, hogy kit kérünk fel jogi képviseletre a 
Kincstári vizsgálattal kapcsolatban? Javaslom az ÖKOTÁM Alapítványhoz köthetı Dobrossy 
ügyvédúr megbízását. Eddig minden bírósági tárgyaláson ı képviselte az ügyet, az 
önkormányzatokat. Ismeri a rendszert, a folyamatot, ezért megfelelıen is tudná képviselni.  
 
Koncz József polgármester: Sok idı el fog még telni a jogi útra terelésig.  
 
dr. Pusztai-Csató Adrienn jegyzı: Javaslom, hogy a határozatban úgy szerepeljen, amennyiben 
elmarasztaló határozat születik az önkormányzat vonatkozásában.  Ajánlatokat kellene kérni több 
ügyvédi irodától, mely hosszú idıt igényel. Célszerő a kiválasztást a határozat megérkezéséig 
megszervezni.  
 
Ördög Jakab képviselı: Egyetértek az idıben történı kiválasztással, de csak meg tudom 
erısíteni a Dobrossy ügyvéd úr megbízását. Polgármester úr, jegyzı asszony vegye fel vele a 
kapcsolatot. 
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dr. Pusztai-Csató Adrienn jegyzı: Az ügyvédi iroda közelsége is fontos. Abban az irányban 
szeretnék menni, hogy sikerdíjas rendszerbe lehessen finanszírozni. Ilyet nem minden ügyvéd 
vállal.  
 
Ördög Jakab képviselı: Tárgyalásokat javaslok a bankkal, az alapítvánnyal, hogy vállalják az 
ügyvédi költségeket. Nem gondolom, hogy esetleg tíz millió forintért sztárügyvédet szabadna 
megbízni. 
 
Koncz József polgármester: Köszönöm a véleményeket, úgy látom egyetértés van a jogi útra 
tereléssel, ügyvéd megbízásával. Kérem a testületet, hogy határozatban adjon felhatalmazást az 
ügyvéd kiválasztására.  
 
A Képviselı-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta következı határozatát: 
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 9/2013.(II.28.) határozata 
 
Tárgy: jogi képviselı megbízása a MÁK ellenırzés kapcsán 

 
A Magyar Államkincstár Borsod-Abaúj Zemplén Megyei Igazgatósága által 2013. január 
hónapban - a szennyvízcsatorna hálózat kiépítésével kapcsolatban igényelt közmőfejlesztési 
támogatás tárgyában - folytatott helyszíni vizsgálat eredményeként készült 
jegyzıkönyvében több esetben jogszabály ellenességet állapított meg.  
A képviselı-testület a polgármester tájékoztatását – mely szerint a jegyzıkönyv 
véleményeltéréssel került aláírásra – tudomásul veszi és azzal egyetért. 
Amennyiben az önkormányzat vonatkozásában visszafizetésre kötelezı, kedvezıtlen 
tartalmú határozat születik, a Képviselı-testület felhatalmazza a polgármesterét, hogy a 
beruházással és ellenırzéssel érintett települések polgármestereivel egyeztessék 
álláspontjukat a közös jogi megoldás és az azzal felmerülı költségek megosztása tárgyában. 
Amennyiben kizárólag jogi úton orvosolható a visszafizetési kötelezettséget megállapító 
határozata a Magyar Államkincstárnak, akkor a települések polgármesterei együttesen 
adjanak megbízás egy - hasonló ügyekben jártas - ügyvédi iroda részére, jogi képviselet 
tárgyában. 
A közös jogi képviseletet ellátó ügyvédi iroda kiválasztására a jegyzı árajánlat és 
szerzıdéstervezet bekérésével tegyen intézkedéseket. 
 
Felelıs: polgármester, jegyzı 
Határid ı: azonnali  
 
2. Napirendi pont:  
Javaslat az önkormányzat 2013. évi költségvetési rendeletének megalkotására 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
(Elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz József polgármester: A rendelet-tervezetet a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 
megtárgyalta. Kérem a bizottság elnökét, ismertesse a bizottság állásfoglalását. 
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Baranyi Katalin elnök:  Egyértelmő volt az elıterjesztés. A hozzászólások és vélemények is ezt 
támasztották alá. A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egybehangzó szavazás után javasolja a 
rendelet-tervezet elıterjesztés szerinti elfogadását. 
 
Koncz József polgármester: Az elsı fordulóban történı tárgyalás során részletesen megismerte 
a testület az elıirányzatok tartalmát. A két ülés közötti idıben újabb információhoz nem 
jutottunk. Teljesíthetınek tartom a költségvetést. A tervezett hiány belsı tartalékból 
finanszírozható. Teljesíthetı, ugyanakkor feszített a költségvetés. Bizonytalanok a tervezett saját 
bevételek, ugyanakkor a központi támogatás megállapításánál számoltak a helyi bevételekkel. A 
végrehajtás során nagyon fontos a saját bevételek teljesülése. A kiadási elıirányzatok 
teljesülésénél számolni kell az energia árak bizonytalanságával, a létszám vonatkozásában nem 
hiszem, azt tartani kell, az elıre nem látható események hatásával. Takarékos gazdálkodásra lesz 
szükség.  
A szennyvízberuházáshoz kapcsolódó hitel, kezességvállalás felmérés egy esetleges 
konszolidáció elıkészítése érdekében történt. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A Képviselı-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
megalkotta következı rendeletét: 
 
SZENTISTVÁN NAGYKÖZSÉGI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISEL İ-TESTÜLETÉNEK 

2/2013.(III.1.) rendelete 
 

az önkormányzat 2013. évi költségvetésérıl 
 

(A rendelet szövege írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 

3. Napirendi pont:  
Javaslat az önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletének módosítására. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
(Elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz József polgármester: Kérem a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottság álláspontját.  
 
Baranyi Katalin elnök:  Mindenki elıtt ismeretes, hogy miért van szükség a módosításra. Az 
elıterjesztésben ezek meg vannak fogalmazva. A bizottság a rendelet-módosítást elfogadásra 
javasolja. 
 
Koncz József polgármester: Jelentıs mértékő a módosítás. Az elı évben újszerően kellett 
könyvelni, több dolog nem volt elıre látható. Év közben is több változás volt. Körültekintı 
munkát igényelt a módosítási javaslat elıkészítése. A múlt évet sikerült jól lezárni. Ez volt a 
kormányzati cél is, hogy hitellel ne rendelkezzenek az önkormányzatok. Ez azonban nem adhat 
okot bármilyen elbizakodottságra. A változásokról év közben folyamatosan tájékoztattam a 
testületet. A beruházások elkészültek, a pályázatok, támogatási kérelmek ellenırzése megtörtént.  
A civil szervezetek pályázati is rendben vannak.  
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Ördög Jakab képviselı: Zárszámadáskor kellene, de most is elmondom, hogy el kell ismerni 
azoknak a munkáját, akik a költségvetés készítésében és végrehajtásában részt vettek. 
Változatlanul magas színvonalú ez a tevékenység, és érthetı anyagok álltak a rendelkezésünkre. 
Helyes volt az az út, amit választott a testület polgármester úr kezdeményezésére, gondolok itt a 
hitelfelvételekre, melyek konszolidálva is lettek. A testület mindig is idıben hozta meg a 
döntéseit. Látom az erıfeszítéseket a megfelelı gazdálkodás érdekében.  A zárszámadáskor még 
jobb számokat fogunk látni a tényszámok alapján. 
 
Koncz József polgármester: Köszönöm az elismerı szavakat a munkatársak nevében is. 
Valóban nem volt egyszerő, és valóban eredményes volt az év. Sajnos nem mindenütt van így, 
sok az elégedetlen önkormányzat, melyet ha a saját helyzetünkbıl indulok ki, nem is nagyon 
értek. Számomra meglepı, hogy más önkormányzatok a 2013. évi költségvetés kapcsán is 
milyen hiányszámokról beszélnek. Örülök, hogy nekünk ezzel nem kell szembesülni. 
 
Ezt követıen a Képviselı-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül megalkotta következı rendeletét: 
 
 
SZENTISTVÁN NAGYKÖZSÉGI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISEL İ-TESTÜLETÉNEK 

3/2013.(III.1.) rendelete 
az önkormányzat 2012. évi költségvetésérıl szóló, 3/2012.(II.23.) rendeletének 

módosításáról. 
 

(A rendelet szövege írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 

(10 perc szünet) 
 

4. Napirendi pont:  
Javaslat a Szentistván Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kötött megállapodás szükség 
szerinti felülvizsgálatára. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester, Burai Jenı RNÖ elnök 
 
(Elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz József polgármester: A napirend kapcsán köszöntöm a RNÖ megjelent képviselıit. A 
megállapodás felülvizsgálatára jogszabály kötelezi a testületeket. Lényeges módosítást nem 
javaslunk, a módosítások személyi változásokból adódnak.  
 
Burai Jenı RNÖ elnök: Két észrevételem lenne.  Elızetes egyeztetés alkalmával kimaradt, 
hogy 2013. január 1-tıl a nemzetiségi önkormányzatok szabad bankválasztással rendelkeznek. 
Ebbıl kifolyólag volt problémánk, mert átmentünk a takarékba és azt mondták, hogy csak 
jegyzıi utasításra, de ebbe nem akarok nagyon bele menni. Ezért úgy döntöttünk, hogy 
megmaradunk ennél a takarékszövetkezetnél, viszont bankkártyát fogunk igényelni és azon 
bonyolítjuk a készpénzforgalmat. A közös számla feletti rendelkezés meg fog szőnni, kérni 
fogjuk a szerzıdés módosítását.  
A másik észrevételem, hogy nekünk Juhászné Zsuzsa nagyon-nagyon megfelelne Koncz 
Mártonné helyett, de nem tudjuk, hogy a Juhászné Zsuzsa végzettsége engedi-e ezt? Törvényi 
elıírás, hogy a jegyzı helyettesítésére csak vele egyenértékő képesítéssel rendelkezı személyt 
lehet megbízni. Nekünk kötelességünk ezt jegyzıkönyvbe rögzíteni és a kormányhivatal felé 
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jelezni. Hangsúlyozom, nekünk Juhászné nagyon megfelelne, de nem tudjuk, hogy törvényileg 
megfelel-e? 
 
Koncz József polgármester: Mielıtt átadom jegyzı asszonynak a szót, szeretném elmondani, 
hogy a bankkártya kiadásának a szabályait a pénzintézet belsı szabályai rögzítik. Ez okozott 
félreértést. A takarék munkatársai sem akartak senkit félre vezetni. Azt kérem, hogy ezeket a 
belsı vitákat a takarékban mellızük. Nem kell mindjárt gyanúsítgatni. A takarék szabályzata 
szerint, ha a jegyzı jóváhagyja, akkor lehet kártyával pénzt felvenni, de a felelısség a 
nemzetiségi önkormányzatot terheli. Eddig is szabadon gazdálkodhatott a pénzével a nemzetiségi 
önkormányzat, de annak célszerőségének vizsgálata a kincstár hatáskörébe tartozik. 
 
dr. Pusztai-Csató Adrienn jegyzı: Nem igazán értem a kérdést. Milyen feladat 
megvalósításában nem megfelelı a Juhászné Sánta Zsuzsa végzettsége?      
 
Burai Jenı RNÖ elnök: Bocsánat, hogy közbe szólok, egész másról beszélünk. Úgy tőnik nem 
fogalmaztam egyértelmően. Koncz Mártonné helyett történı megbízásról beszélünk. 
 
dr. Pusztai-Csató Adrienn jegyzı: Az aljegyzırıl van szó a megállapodásban, de szerintem 
Önök még nem tudják, hogy ki lesz az én megbízottam az aljegyzı helyett. 
 
Burai Jenı RNÖ elnök: Ne haragudjon jegyzı asszony. Ön hónapok óta nem hajlandó eljönni a 
nemzetiségi önkormányzat ülésére, mindig mást bíz meg. Ennek szóvá tételéhez jogunk van. 
Ahhoz is jogunk van, hogy ön kit jelöl ki, mert nekünk elıírja a törvény, hogy kit fogadhatunk 
el. Csak erısíteni tudom, hogy a jegyzı vele azonos szintő iskolai végzettségő személyt jelölhet 
ki a helyettesítésére.  
 
dr. Pusztai-Csató Adrienn jegyzı:  Csak annyit kérek, legyen szíves az elnök úr felhívni a 
kormányhivatalban dr. Molnár Péter törvényességi ellenırt, és amit ı mond abból szőrje le a 
következtetést. Valóban én rendelkezem a maximális végzettséggel és kellı tapasztalattal a 
jegyzıi feladatok ellátására. Óriási problémám, hogy nincs olyan köztisztviselı munkatársam, 
aki az elıirt iskolai végzettség alapján helyettesítésemre kijelölhetı. Elvi problémám nincs azzal, 
hogy az önök tevékenységében részt vegyek, önök nem tudják elfogadni az én személyemet, 
ezért nem értem miért ragaszkodnak az én személyemhez. Általában nem fogadják el az én 
jogértelmezésemet, javaslataimat, észrevételeimet.  
A takarékszövetkezetben történtek kapcsán kérem a gazdálkodással foglalkozó kolléganıimet, 
hogy a bankkártya használattal kapcsolatban adják meg a megfelelı szakmai tájékoztatást elnök 
úrnak. Bankkártyával a készpénzfelvétel kvázi házipénztári pénzfelvétel. Az utalványozásért 
felelıs személy is új helyzetbe kerül a bankkártya használattal. Elnök úr a gazdálkodásért, én 
pedig a bizonylati rendért és fegyelemért vagyok felelıs. 
Örülök, hogy Juhászné elvállalta a feladatot és alkalmasnak tartom, hogy az ügyviteli feladatokat 
ellássa a nemzetiségi önkormányzat felé.  
 
Burai Jenı RNÖ Elnök: Juhászné nagyon megfelel, de nekünk törvényességileg nem felel meg, 
hogy a testületi ülésre saját maga helyett is Juhásznét küldte. Minden testületi ülés 
jegyzıkönyvében rögzíteni fogom, hogy meghívás ellenére nem jön el jegyzı asszony. 
Ragaszkodunk ahhoz, hogy az ide vonatkozó részt módosítsuk a megállapodásban.  
 
Koncz József polgármester: Gyakorlatilag átbeszéltétek Juhásznéval a módosítást, most újabb 
kezdeményezéssel éltek. Az elıkészített javaslat volt a kérés, most új javaslattal áltok elı. Nem 
értem. Miért nem jött ez a kérdés felszínre az elıkészítéskor. 
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Burai Jenı RNÖ elnök: A kisebbségi önkormányzat ilyen határozatot hozott. Ez szent, ezt a 
nagy önkormányzatnak tudomásul kell venni. Mi ezt kérjük a módosításban. 
 
Koncz József polgármester: Juhászné Zsuzsa végezte az egyeztetés. Kérdezem, hozzá kívánsz-
e szólni? 
 
Juhászné Sánta Zsuzsa fımunkatárs: Az egyeztetés idıpontját követıen vetıdött fel a 
bankkártya kérdése, és azt követıen juthatott elnök úr ahhoz az információhoz is, hogy a jegyzı 
asszonyt csak vele azonos szintő képzettséggel rendelkezı köztisztviselı helyettesítheti. 
 
Kiss Lajos képviselı: Érteni szeretném a problémát. Ha jól érem, két kérdésrıl beszélünk. 
Ügyviteli feladatok ellátásáról és a jegyzı testületi ülésen való részvételrıl. Tehát azzal egyetért 
a nemzetiségi önkormányzat testülete, hogy az ügyviteli feladatokat Juhászné végezze, és a 
jegyzı asszony helyettesítésével van a probléma? 
 
Koncz József polgármester:  Van-e az RNÖ részérıl konkrét megfogalmazás a módosításra? 
 
Burai Jenı RNÖ elnök: Az a kérésem, hogy Juhásznéval megfogalmaznánk, és halasszuk el a 
határozat hozatalt.  
 
Koncz József polgármester: Javaslom a napirend elhalasztását, a következı ülésre történı 
elıkészítést.  Egyetértés esetén kérem a testület szavazását. 
 
Ezt követıen a képviselı-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül meghozta következı szavazatát:  

 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 10/2013.(II.28.) határozata 
 
Tárgy: Szentistván Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kötött megállapodás 
felülvizsgálata 
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete a Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat elnökének kezdeményezésére, a polgármester javaslatára jelen napirend 
tárgyalását a következı ülésre elnapolja. Felhatalmazza polgármesterét a megállapodás 
módosítására vonatkozó további egyeztetésre, az egyeztetésnek megfelelı elıterjesztésre.  
 
Határid ı: értelemszerően 
Felelıs: Koncz József polgármester 
 
5. Napirendi pont: 
Javaslat a szociális igazgatásról és ellátásokról szóló önkormányzati rendelet  
módosítására. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
(Elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz József polgármester: Emlékeztetem a testületet, hogy a szolgáltató elızı év 
decemberében kezdeményezte a díjváltoztatást. Javaslom a rendelet-tervezet elfogadását.  
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Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
Ezt követıen a Képviselı-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül megalkotta következı rendeletét: 
 
 
SZENTISTVÁN NAGYKÖZSÉGI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISEL İ-TESTÜLETÉNEK 

4/2013.(III.1.) rendelete 
 

a szociális igazgatásról és ellátásokról szóló 4/2009.(III.23.) önkormányzati rendelet 
módosításáról. 

 
(A rendelet szövege írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 

 
6. Napirendi pont: 
Javaslat az egészségügyi alapellátás körzeteinek meghatározásáról szóló rendelet  
megalkotására. 
Elıterjesztı: dr. Pusztai-Csató Adrienn jegyzı 
 
Dr. Pusztai-Csató Adrienn jegyzı: Az egészségügyi alapellátást végzı orvosok szerzıdésének 
felülvizsgálata kapcsán került szóba a régi rendelet felülvizsgálat. Valójában az utcanevek 
megváltozása tette szükségessé a változtatást, mely inkább adminisztratív, érdemi változtatás 
nincs benne. Dr. Béres Imre képviselı úr, mint a szakterület képviselıjének a véleményére külön 
számítok. 
 
Dr. Béres Imre képviselı: A rendeletnek elsısorban elvi jelentısége van, megváltoztak az 
utcanevek. A lakosságszám folyamatosan csökken. Van egy nagyobb körzet és egy kisebb 
körzet. Van egy 79 éves orvos és 59 éves orvos. A jövı szempontjából azon kell gondolkodni, 
hogy 5 év múlva egy körzet lesz. A mindenkori önkormányzat kompetenciája lesz, hogyha az 
orvosok visszavonulnak, akkor a feladatot hogyan láttatja el. Nagyon sok a betöltetlen háziorvosi 
praxis, magas az orvosok átlagéletkora. Nyugdíjazni akarják az orvosokat. Itt nagyon nagy bajok 
lehetnek.  Információim szerint 75 éves korig praktizálhatnak az orvosok. Gondolkodni kell az 
orvosi lakás karbantartásában is. Ha én innen leköszönök, gondoskodni szeretnék az utódról, 
úgy, hogy legalább ı is több évtizedig elláthassa a feladatot. A jövıben egy körzetben kell 
gondolkodni.  
 
Koncz József polgármester: Tájékoztatom arról a még nem publikus információról, hogy 
vélhetıen támogatott lesz a rendelı felújítására benyújtott pályázatunk. Folyamatban van a 
háziorvosi feladat-ellátási szerzıdések felülvizsgálata, aláírása.  
 
Ezt követıen a Képviselı-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül megalkotta következı rendeletét: 
 
SZENTISTVÁN NAGYKÖZSÉGI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISEL İ-TESTÜLETÉNEK 

5/2013.(III.1.) rendelete 
 

az egészségügyi alapellátás körzeteinek meghatározásáról 
 

(A rendelet szövege írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
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7. Napirendi pont:  
Indítványok, javaslatok 
 

a.) Civil szervezetek támogatása 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 

 
Koncz József polgármester: A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság véleményének figyelembe 
vételével teszek javaslatot a civil szervezetek támogatására, a költségvetési rendeletben jelölt 
300 eFt elıirányzat felhasználására. A takarékosság jegyében nem kezdeményezem a két 
alapítvány részére támogatás biztosítását, viszont javasolni fogom feléjük a jótékonysági 
rendezvények szervezését a korábbi évek gyakorlata szerint. 4 szervezet nyújtotta be támogatási 
igényét. A Karcos Murci Egyesület részére 100 eFt, a Gyöngyösbokrétás Egyesület részére 100 
eFt, a Postagalambsport Egyesület részére 50 eFt, és az İszirózsák népdalkör részére 50 eFt 
támogatást javaslok.  
 
A Képviselı-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta következı határozatát: 
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 11/2013.(II.28.) határozata 
 
Tárgy: Civil szervezetek 2013. évi támogatása 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete a költségvetési rendeletben civil szervezetek 
támogatása címén jelölt 300 eFt elıirányzat terhére 

- a „Karcos Murci” Hagyomány ırzı Színjátszó Egyesületet 100 eFt, 
- a Gyöngyösbokrétás Hagyományırzı Egyesületet 100 eFt, 
- az İszirózsák népdalkört 50 eFt, 
- a Postagalambsport Egyesületet 50 eFt 

támogatásban részesíti. 
 
Felhatalmazza polgármesterét a támogatási szerzıdés aláírására.  
 
Határid ı: azonnal 
Felelıs: Koncz József polgármester 
 

b.) Tájékoztató közérdekő munkavégzésrıl 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 

 
Koncz József polgármester: Tájékoztatom a testületet arról, hogy szabályozva van a közérdekő 
munka, melynek szükségességét, vállalását minden önkormányzat maga dönti el. Az utóbbi 
idıben néhány ilyen kérelemnek helyt adtam. A szabályok nem teszik lehetıvé a szelektálást, 
ezért a jövıben nem kívánok közérdekő munkavégzési lehetıséget biztosítani. Átértékeltem, és 
ellentmondásosnak tartom, hogy a rendırségtıl a közrend védelmét várjuk, a közérdekő 
munkával pedig könnyítéseket biztosítunk.  
 
Burai Jenı RNÖ elnök: Ez nagyon érinti a roma családokat. Egy biciklivel történı 
szabálytalanságért ne menjen már börtönbe az érintett, jó lenne, ha ledolgozhatná. Ezt át kellene 
egy kicsit gondolni. A romák között senki nem lesz, aki a bírságot ki tudja fizetni.  
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Koncz József polgármester: A bírság ki nem fizetése nem jelent automatikusan 
börtönbüntetést. Nem csak a roma nemzetiséghez tartozók kerülnek megbírságolásra. Elterjedt 
az emberek közében, hogy nem érdekel, szabálytalankodtam, majd ledolgozom. 
 
Burai Jenı RNÖ elnök: Minden jogi utat meg fogunk nézni, mit lehet ez ellen tenni. 
 
dr. Pusztai-Csató Adrienn jegyzı: Az adminisztrációt természetesen vállaljuk, a munka 
megszervezése jelenti a feladat nehézségét és súlyát. Munkavezetıt kell biztosítani, 
munkavédelmi oktatást, egészségügyi alkalmassági vizsgálatot kell végezni. Több szabálysértési 
hatósággal konzultáltam a lehetséges megoldás érdekében, de a munka megszervezésével van a 
legnagyobb probléma. Jogi és ténybeli tévedés, hogy elzárásra változtatnák át a közérdekő 
munkát, ha az önkormányzat nem tud közérdekő munkát biztosítani. Tudomásom szerint a 
kormány elıtt napirenden van ennek a kérdéseknek a rendezése. Leveszik a települések válláról 
és a foglalkoztatást közérdekő munkavégzés esetén is a munkaügyi központok fogják szervezni.  
Természetesen a testület átgondolhatja, hogy tud-e megfelelı apparátust biztosítani a közérdekő 
munka szervezésére.  
 
Burai Jenı RNÖ elnök: Ön még valószínő nem látott szabálysértési csekket. Arra az van írva, 
ha nem fizet, nem dolgozza le, akkor a bíróság átváltja börtönbüntetésre. 
 
dr. Pusztai-Csató Adrienn jegyzı: Elnök úr! Itt van köztünk az alapvetı probléma, hogy Ön 
nem fogadja el a jogszabályi tudásomat, a jegyzıi munkámat.  
 
Koncz József polgármester: Nem ez a tájékoztató lényege. Így határoztam. Kérem a 
tájékoztatás szíves tudomásul vételét. Kérdezem van-e másnak más kérdése, felvetése? 
 

c.) Egyebek: 
 
Baranyi Katalin képviselı: Emlékeztetni szeretném a testületet a Mátyás király úti járda 
továbbépítésére. A Honvéd útról érkezı járda építési igényt is a polgármester úr figyelmébe 
szeretném ajánlatni. Ugyancsak emlékeztetni szeretnék a Mátyás király utca 28. szám alatti 
járdára kinyúló tetırész megszüntetése iránti intézkedésre.  
 
Aranyosi Imre képviselı: Kezdeményezem a lakosság figyelmének felhívását az ingatlanok 
elıtti közterületek tisztítására. Szórólapokat kihordók figyelmét is fel kellene hívni, hogy ne 
rakják fölöslegesen az üres lakások postaládájába, mert abból csak szemét lesz.  Az ÉMÁSZ fák 
gallyazását végezte, ennek eltakarítására is fel kellene hívni a lakosság figyelmét. Az Ady út 21. 
szám elıtti,  csıtörés után út helyreállítási munka elvégzésének szükségességét jelzem.  
 
Ördög Jakab képviselı: Nem csak a járda hiánya a gond, hanem a meglévı közlekedési morál. 
A gyalogos közlekedés az úttesten történik, Megnıtt a balesetveszély.  Nagy átmenı forgalom 
van a településen. Nem tudom, milyen eszközzel lehetne ez ellen tenni.  Jön a jó idı és meg 
fognak szaporodni a kerékpáros közlekedés is.  
 
Járóka Tamás bizottsági tag: Vörösmarty-Rákóczi út összekötı útszakasz kátyúinak kijavítása 
szükségességére szeretném felhívni a figyelmet. 
 
Aranyosi Imre képviselı: Buszmegállót hagytam ki. Hétvégén nagyon szemetessé válik. Fel 
kellene hívni a fiatalok figyelmét a buszvárók tisztaságának védelmére. 
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Burai Jenı RNÖ elnök: Erre lenne jó a közérdekő munka. Rendben tartanák a buszmegállókat. 
 
Koncz József polgármester: Járdákra visszatérve, remélem a startmunka keretében 500 m 
járdát tudunk rendbe tenni. Utak karbantartására is van egy kevés összeg a startmunkában. A 
jelzett Rákóczi úti kátyúzás tervezve van. Sajnos nagyon romlanak az utak állapota. Államtitkár 
úr távlati fejlesztési tervekrıl kért tájékoztatást, az utak állapotát is szerepeltettem benne.  
A közlekedési morálon az állandó körzeti megbízott jelenléte segíthetne. 
 
Burai Krisztián RNÖ elnökhelyettes: Információim szerint felújításra kerül az orvosi rendelı. 
Tervezve van-e, hogy a védınıhöz külön bejárat legyen? 
 
Koncz József polgármester: Igen, a tervezett felújítás tartalmaz olyan átalakítási munkát, hogy 
a védınıi szolgálat külön bejáratú legyen.  
 
Koncz József polgármester: Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, megköszönöm a 
megjelenést, az aktivitást, az ülést berekesztem. 
 
 

kmf. 
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